
Grönadals Samfällighetsförening 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening 2021-11-11 

 
Plats: Grönadals Missionshus  

 

Närvarande:  TL - Ted Lilja, LN - Linda Nilsson, 

                        JH - Joakim Hill,  IP - Ingvar Petersson,  

  

 

 

Frånvarande: Jim Olander, Anders Stark 

                     

  

 

Vägförkortningar:   SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg,  

                                   MSV =Märlspiksvägen, SBS = Sjöbrisstigen, 

                                   KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarevägen, 

                                   GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen,  

                                   DMV= Dalamadsvägen, MMV=Mor Mias Väg 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

 Vice ordförande Joakim Hill hälsade alla välkomna till mötet. 

 

§ 2 Till sekreterare valdes Joakim Hill och Ted Lilja som protokolljusterare.  

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2021-09-30 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

 

 På kontot denna dag 299 865 kr. 

 Fakturerat 212 400 kr i vägavgifter.  

 Utgifter har varit för underhåll av gräsklippare samt lasertoner åt kassör, övriga 

kostnader för el och sophantering. 

 

§ 6 Vägar  

a. Vinterväghållning - Ok. IP sköter kontakt med entreprenör. 

b. Asfaltering av grävningar för fiberdragningar skall vara gjort innan vintern. IP tar 

kontakt med Asfaltsbolaget och hör hur det går.  

c. Belysning - trasiga lampor bytta 9/11 m.h.a. IP och Affärsverken.  

d. Lådor - IP kommer tillse att det påminns om att de skall bort inför snöröjning.    

          

§ 7 Rapporter övrigt 

 

 Utfört av Ingvar sedan förra mötet: 

 4/10 - Siktröjning korsningen DMV/Mjöviksvägen samt lagning av skada i asfalt. 

 6/10 - Siktröjning av vägkanter norr om GDV 32. 



 8/10 - Badflotte upptagen vid stranden.  

 9/11 - Underhåll av belysning och byte av lampor m.h.a. Affärsverken.    

  

 

§ 8 Årsmöte  

a. AS har haft kontakt med REV och rapporterat att deras rekommendation var att hålla 

ett årsmöte. Styrelsen ser dock stora svårigheter i att praktiskt kunna genomföra ett 

möte där alla kan få möjliget att komma till tals, samtidigt har Covid-19 situationen nu 

förvärrats så även smittspridningsrisken en stark faktor att avvakta.  

Styrelsen beslutar därvid att årsmöte avses arrangeras i enlighet med stadgarna till 

sommaren 2022.  

 

b. Styrelsemedlemmar -  Styrelsen skall bestå av 5 ordinarie ledamöter och som stöd 

finns även två suppleanter. Då LN, AS och MA önskat att lämna styrelsen och 

valberedningens förslag på nya styrelsemedlemmar har ej kunnats röstas igenom på 

årsmöte så avser styrelsen att uppdraget fram till dess kan fullföljas då LN erbjudit sig 

fortsätta som kassör tills ett årsmöte kunnat hållas och suppleant kan vid behov ersätta 

AS. Styrelsen avser även  bjuda in valberedningens nya namn (Kristofer och Amanda) 

på “prao”. IP tar kontakt och bjuder in till lämpligt möte.  

 

 

 

§ 8 Övriga ärenden 

a. Medlemsbrev -info inför vintern, försenat. JH ansvarar för att det kommer ut.  

b. Bäckstigen - arbetet som Länsstyrelsen gör på maden har påverkat trivsel och 

framkomlighet på Bäckstigen. Styrelsen avser f.n. att avvakta och bevaka att 

återställning sker efter avslutade grävarbeten.  

c. Affärsverken har inkommit med förfrågan om att förlägga en fiberkabel via 

“Genvägen” (stigen mellan SSV-HV). Styrelsen bifaller.  

  

  

 

§ 10 Nästa styrelsemöte blir den 16 december kl. 19.00 hos JO på Grönadals gård.  

 

§ 11 Mötet avslutades.  

 

 Adressen är  www.skillingenas.se där protokoll, dokument, nyheter m.m. finns 

tillgängliga. 

 

 

 

 

Joakim Hill Joakim Hill  Ted Lilja 

sekreterare ordförande  protokolljusterare  
 

http://www.skillingenas.se/

